

Tender Notice

招標通知

Hong Kong Science and Technology Parks Corporation

Request for Quotation (RFQ) 3-Years Contract for Laboratory Facility Preventive Maintenance Services (2025-2028) at Hong Kong Science Park & InnoPark (Ref: SHE/LDS/MA/25/001)

Description

HKSTP is now inviting specialists with experience in operation & maintenance for Laboratory Facility Infrastructure to submit a proposal for the aforementioned services in Laboratory units of HKSTP.

Qualifying Criteria

Including the below but not limited to:

- The specialist shall have at least 5 local job references and experience in laboratory facility management & preventive maintenance services for laboratories / cleanrooms / hospitals and relevant industrial sites.
- The specialist shall have experience in carrying out quality test for laboratory facilities according to international standards such as HTM 02-01, ASTM etc.
- The specialist shall have experience in Authorised / Competent Persons approved for testing, inspection and certification of pressure receptacle and piped gas installations under the Dangerous Goods (Control) regulations, Chapter 295G from FSD.

Interested parties please refer to
<https://tender-fm.hkstp.org/>

Tender Closing Date:

3:00 PM, Monday, 31 March 2025

香港科技園公司

招標邀請

香港科學園及創新園 2025-2028 年度為期三年
實驗室設施定期保養及維修服務合約
(參考編號: SHE/LDS/MA/25/001)

合約描述

香港科技園公司現誠摯邀請具有相關實驗室基礎設施及維修經驗的專業承包商,就香港科學園運作的實驗室提交上述服務的標書

投標公司資格

需滿足但不限於以下條件:

- 該專業承包商必須具有至少五個香港本地實驗室/無塵室/醫院和相關工業場所之設施管理及定期保養維修服務經驗
- 該專業承包商必須具備按照相關國際標準對實驗室設施進行品質測試的經驗,例如 HTM 02-01、ASTM 等
- 該專業承包商須擁有由消防處授權的合資格人員,並可根據第 295G 章《危險品(控制)條例》對壓力容器及氣體管道裝置進行測試、檢查和認證

有意申請者請瀏覽

<https://tender-fm.hkstp.org/>

截標日期:

2025 年 3 月 31 日星期一下午 3:00